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Speedway komisjoni koosolek 09.12.2019 toimus elektroonilisel teel. Osalesid kõik uue komisjoni 

liikmed.

Koosoleku päevakord:

1. komisjoni esimehe valimine

Kristy Roostfeldt tegi ettepaneku, et esimehena võiks jätkata senine esimees Martin Mandre. 

Mandre oli nõus jätkama. 

Martin Mandre taandas end hääletusest. 

Otsustati: 2 poolthäälega valiti uue komisjoni esimeheks Martin Mandre.
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